
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 10. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 419

Vil ministeren redegøre for, hvad der var årsagen til, at man valgte at indkøbe brugte far-

tøjer, hvor man tilsyneladende ikke kendte den samlede økonomi, der var nødvendig for

at ombygge dem, så de kunne løse de opgaver for Miljøstyrelsen, som de var tiltænkt, i

stedet for at indkøbe nye skibe produceret på et dansk værft, som der rent faktisk var af-

givet tilbud på, så man kunne få helt nye skibe uden ubehagelige efterregninger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 24. januar 2019.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Bjarne.Laustsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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